
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXV/2021

XXV Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 30 marca 2021r. , przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19,
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 30 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11 :06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.1
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XXV sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19 , innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.
Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących

obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał serdecznie radnych Rady
Powiatu oraz wszystkich przybyłych gości. Stwierdził, że sesja została zwołana zgodnie
z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem Powiatu.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum pozwalający

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku

obrad Panie i Panowie Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Przypomniał,

że zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu,
Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów

ustawowego składu Rady.

Przewodniczący Rady Powiatu złożył wniosek o rozszerzenie porządku sesji o projekt
uchwały w sprawie uzupełnienia i uszczegółowienia pełnomocnictwa Rady Powiatu
w Końskich udzielonego uchwałą Nr XXIV /312021 z dnia 25 lutego 2021 r. Zaproponował aby
przedmiotowy projekt uchwały został rozpatrzony w punkcie 3, natomiast pozostałe ulegną

przesunięciu. Dodał, że projekt uchwały został udostępniony w informatorze systemu eSesja
oraz przekazana została informacja na wspólnym posiedzeniu komisji , że będzie dołączony

do porządku obrad sesji.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek
o rozszerzenie porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha,
Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (4)
Dorota Duda, Marian Król , Paweł Pękala, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzony porządek obrad
obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia

i uszczegółowienia pełnomocnictwa Rady Powiatu w Końskich udzielonego uchwałą

Nr XXIV/3/2021 z dnia 25 lutego 2021 r.
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4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
5. Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie

Koneckim w 2020 roku.
6. Ocena stanu bezpieczeństwapublicznego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.
8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L ,

c) nadania statutu samorządowej instytucji kultury o nazwie "Zabytkowy Zakład Hutniczy
w Maleńcu",

d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2021 roku ,

e) ustalenia przebiegu dróg powiatowych na obszarze Powiatu Koneckiego,
f) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok,
g) uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim

na lata 2021-2025,
h) przyjęcia Powiatowego Programu PrzeciwdziałaniaPrzemocy w Rodzinie oraz Ochrony

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025,
i) uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021

2023 ",
j) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie

Pilczyckiej,
k) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej

z dnia 25 stycznia 2021 roku .
9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2020 .

10. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".

11. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2020
rok.

12. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2020 roku .
13. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2020 rok.
14. Sprawy różne.

15. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Powiatu.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta
Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Wojciech Owczarek

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada większością głosów

uchwaliła porządek obrad sesji.

Ad.3
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia

i uszczegółowienia pełnomocnictwa Rady Powiatu w Końskich udzielonego uchwałą

Nr XXIV/3/2021 z dnia 25 lutego 2021 r.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały został udostępniony

w informatorze Biura Rady systemu eSesja.

Dyskusji wpowyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Glosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia i uszczegółowienia pełnomocnictwa Rady Powiatu
w Końskich udzielonego uchwałą Nr XXIV/3/2021 z dnia 25 lutego 2021 r.

Wyniki glosowania
ZA: 11 , PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Dariusz Banasik, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka,
Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław
Staciwa
PRZECIW (1)
Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Lilla Brożyna, Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart , Jarosław Lasota, Paweł Pękala,

Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki , Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada większością głosów podjęła Uchwalę

Nr XXV/4/2021 w sprawie uzupełnienia i uszczegółowienia pełnomocnictwa Rady Powiatu
w Końskich udzielonego uchwałą Nr XXIV/312021 z dnia 25 lutego 2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami
przedstawiłStarosta Grzegorz Piec.
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W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg oznajmiła, że słyszała o naborze w ramach programu "Sportowa Polska
Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej" oraz, że 5 marca Burmistrz Miasta i Gminy
Końskie zwrócił się z pismem czy powiat chce partycypować w kosztach składania wniosku
na potrzeby realizacji zajęć wychowania fizycznego uczniów n Liceum Ogólnokształcącego.

Dotyczyłoby to przebudowy bieżni na stadionie Neptun przy ulicy Sportowej w Końskich.

Ponadto wie, że informacje krążą między organem prowadzącym Klub Sportowy Neptun
i Liceum Ogólnokształcącym Nr n. Dodała , że sądzi iż Gmina Końskie przy tych
obwarowaniach, które dotyczą tego programu, nie otrzymałaby pieniędzy na remont, ponieważ
Klub Sportowy Neptun niestety nie jest klubem o bardzo wybitnych osiągnięciach, a warunkiem
uzyskania tych pieniędzy jest to, że taki obiekt będzie obiektem, z którego korzysta szkoła.

W związku z tym uważa, że byłoby to w interesie organu prowadzącego II Liceum
Ogólnokształcące, które z tej bieżni korzysta a swoją infrastrukturę sportową ma niestety
niezbyt bogatą. Podkreśliła, że jeśli do jutra wniosek nie zostanie złożony to nie ma szans
na to aby w tym naborze się znaleźć. Wobec tego, że na sesji nie ma na stosownej uchwały
zapytała, czy Zarząd w tym momencie sam podejmie taką decyzję, czy podjęte zostaną starania
o pozyskanie środków i Liceum Ogólnokształcące zyska bieżnię?

Starosta Grzegorz Piec poinformował, że tak jak wynikało z pism, które były kierowane
do Pana Burmistrza, Powiat jest zainteresowany wsparciem budowy bieżni . Dodał, że tak jak
Pani Radna powiedziała, że uczniowie z n Liceum korzystają z bieżni ale z wnioskiem musi
wystąpić Urząd Miasta i Gminy, a nie Starostwo. Zaznaczył, że Zarząd jest zainteresowany
tylko chciałby poznać więcej szczegółów w jaki sposób ma partycypować w kosztach, jakie to
będą koszty , jaki jest pomysł na tą bieżnię oraz jakie są oczekiwania od nas w stosunku do
Starostwa pod względem finansowym.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) dopytała, czy dobrze zrozumiała, że na jutro odpowiedzi
pisemnej z kosztami , z pieniędzmi nie będzie?

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał Starosty czy dobrze zrozumiał,

że wniosek składa użytkownik czyli właściciel obiektu, natomiast Starostwo jest
zainteresowane wsparciem finansowym tej inwestycji?

Starosta Grzegorz Piec odpowiedział, że szczegóły będą w porozumieniu, albowiem nie są

właścicielem tego obiektu i nie mogą składać wniosku , tylko mogą pomóc. Dodał, że wniosek
powinien złożyć Urząd Miasta, natomiast w porozumieniu zostaną dopracowane wszelkie
szczegóły i wtedy bardzo chętnie dofinansują zadanie tylko chcą wiedzieć jakie są oczekiwania.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną
część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckim w 2020 roku.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że materiał Państwo

Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Dodał, że mając na uwadze bezpieczeństwo,

nieobecny na sesji jest Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, ajeżeli będą pytania to przekazane
zostaną do Pana Dyrektora, natomiast odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Sprawdzono quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

21 radnych.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckim w 2020 roku stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.6.
Ocena stanu bezpieczeństwapublicznego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że materiały dotyczące

przedmiotowej oceny wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto były

omawiane na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady.

Dyskusji wpowyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ocenę

stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2020 rok stanowi integralną
część niniejszego protokołu.

Ad.7.
Informacja o stanie bezpieczeństwasanitarnego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Zbigniew Kowalczyk poinformował, że informację o stanie
bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2020 rok Państwo Radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji . Ponadto materiały omawiane były na wspólnym posiedzeniu stałych

Komisji Rady.

Pytań nie był. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2020 rok.

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2020 rok stanowi
integralną część niniejszego protokołu.

6



Ad.8.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Skarbnik Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXV/5/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

b) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczomówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2021 r.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o szczegóły odnośnie garażu

za kwotę 17000zł.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że koszt powstania garażu blaszanego
na podwórku Starostwa Powiatowego wykonanego na zgłoszenie oszacowano na kwotę

17000zł.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że zwykły garaż

kosztuje 3 000 - 4 000 zł.

Wicestarosta Wiesław Skowron wyjaśnił, że garaż będzie przeznaczony do przechowywania
pojazdu obsłygującego Dom Pomocy w Stąporkowie, który garażowany jest na powietrzu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że nie pyta o zasadność tylko
zastanawia się dlaczego kwota jest taka wysoka.

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełnił, że koszty są wyższe, ponieważ bus jest innych
rozmiarów.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że będzie to duży garaż.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart , Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXV/6/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021r.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

c) nadania statutu samorządowej instytucji kultury o nazwie "Zabytkowy Zakład Hutniczy
w Maleńcu",

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię. Dodał,

że w treści załącznika do uchwały zostanie zmieniony tekst jednolity ustawy o finansach
publicznych na obowiązujący w dacie podjęcia uchwały, ponieważ w okresie od daty
zaopiniowania przez Zarząd uległ on zmianie.

8



Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
nadania statutu samorządowej instytucji kultury o nazwie "Zabytkowy Zakład Hutniczy
w Maleńcu".

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Paco cha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (2)
Marian Król , Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

UchwalęNr XXV/7/2021 w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury o nazwie
"Zabytkowy Zakład Hutniczy w Maleńcu".

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2021 roku,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt Państwo

Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy
projekt uchwał.

Wobec braku uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego
w 2021 roku.

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,

9



Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXV/8/2021 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych

na terenie powiatu koneckiego w 2021 roku.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

e) ustalenia przebiegu dróg powiatowych na obszarze Powiatu Koneckiego,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

PrzewodniczącyRady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Glosowano w sprawie:
ustalenia przebiegu dróg powiatowych na obszarze Powiatu Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, JarosławLasota,
Danuta Leśniewicz,Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXV/9/2021 w sprawie ustalenia przebiegu dróg powiatowych na obszarze Powiatu
Koneckiego.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

f) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2021 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwał.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o wysokość środków porównując do roku
poprzedniego.
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygocka odpowiedziała,

że środki, które otrzymali na realizację zadania są wyższe w stosunku do roku ubiegłego o kwotę

490398 zł.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXV/lO/2021 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g
algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

g) uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim
na lata 2021-2025,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że projekt uchwały Państwo
Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk podkreślając, że uchwalanie programu
jest obowiązkiem ustawowym zwrócił uwagę, że w obecnych dynamicznych czasach dane
statystyczne, które są brane pod uwagę przy diagnozie, opracowaniu tego programu trochę

odbiegają od rzeczywistości.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka oznajmiła,

że co roku realizują, ponieważ mają obowiązek wykonania monito ringu z poszczególnych
programów i z tego również.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk podał przykład stopy bezrobocia, która
nawet w ciągu roku zmienia się diametralnie. Dodał, że ogólnie o tym programie chciał

powiedzieć, że jest to wykonanie obowiązku ustawowego, bo nawet podmiotów
uczestniczącychw tym programie to nie jest tak dużo .
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka poinformowała,

że podmiotów uczestniczących nie jest tak dużo dlatego jeśli chodzi o Podmioty Ekonomii
Społecznej , to są to stowarzyszenia, Warsztaty Terapii Zajęciowej , ZAZ-y. Dodała,

że pozyskują materiały do monitoringu oraz proszą o dane poszczególne gminy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że tylko 3 -4 uczestniczyły.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka oznajmiła,

że z poszczególnych gmin dane są bardzo podobne. Ponadto w przeciągu ostatnich 3 lat
niewiele się zmienia w kwestii powstawania Podmiotów Ekonomii Społecznej i wychodzenie
naprzeciw osobom długotrwale bezrobotnym gdzie można by skompensować te działania

i zachęcić do tworzenia Podmiotów Ekonomii Społecznej prawnych, czy fizycznych. Dodała,

że jest to program, który ma przybliżyć orientację w tym zakresie, ponieważ może się też

zdarzyć, że ten program może być wykorzystany bądź wymagany przy pozyskiwaniu środków

np. unijnych, czy na tworzenie programów. Nadmieniła, że posiłkowali się też danymi GUS,
jednakże nie chodzi o to żeby pokazać szczegółowe dane statystyczne tylko bardziej część

merytoryczną. Z czym jako Powiat moglibyśmy wyjść naprzeciw poszczególnym gminom
i takie działania z ramienia Powiatu Koneckiego oraz PCPR były podejmowane jeśli chodzi
o współpracę z jednostkami, które zajmują się, czy pomagają w tworzeniu Podmiotów
Ekonomii Społecznej.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że temat Ekonomii
Społecznej jest trudny, a tym bardziej książkowe zagadnienia, ponieważ jeśli nawet mówimy
o przekazywaniu informacji to w szkoleniach, które były organizowane na 8 gmin uczestniczyły

tylko 3.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząc Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim
na lata 2021-2025 .

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk , Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron , Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXV/l1/2021 w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.
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h) przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
przyjęcia Powiatowego Programu PrzeciwdziałaniaPrzemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025 .

Wyniki glosowania
ZA : 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXV/12/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021
2025 .

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

i) uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023",

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że projekt Państwo Radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałej Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023".

Wyniki glosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
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Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota,
Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert
Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwalę

Nr XXV/13/2021 w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie
Koneckim na lata 2021-2023 ".

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

j) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt Państwo

Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony
projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Wyniki glosowania
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala,

Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
PRZECIW (3)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwalę Nr XXV/14/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

k) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 25 stycznia 2021 roku.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że projekt Państwo Radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej
z dnia 25 stycznia 2021 roku .

Wyniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne :
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Wiesław Skowron, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXV/1S/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 25 stycznia 2021 roku.

Uchwała stanowi integralna część niniejszego protokołu.

Ad.9.
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2020.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane było na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu .

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2020 stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.IO.
Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że przedmiotowe
sprawozdanie Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane
było na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu, stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art . 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i wolontariacie na rok 2020.

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.U.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że sprawozdanie
PaństwoRadni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji . Ponadto było omawiane na wspólnym
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Dyskusji wpowyższym temacie nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2020 rok.

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.12.
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwai Porządku w 2020 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że przedmiotowe
sprawozdanie Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto omawiane
było na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła

do wiadomości sprawozdanie z Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2020 roku.

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.B.
Sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2020 rok.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że zgodnie §36 ust. 3
Statutu Powiatu Koneckiego, komisja jest zobowiązana przedstawić Radzie sprawozdanie
z działalności co najmniej raz w roku oraz w każdym czasie na żądanie Rady. Dodał,

że sprawozdania z pracy Komisji Rady Powiatu w Końskich za 2020 rok, przedłużone zostały

wraz z zawiadomieniem o sesji.

Dyskusji wpowyższym temacie nie przeprowadzono.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła sprawozdania z pracy
Komisji.

Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu.

Ad.14.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że do Rady Powiatu
wpłynęłakorespondencja:

• pismo Burmistrza Miasta i Gminy Stąporków z dnia 7 stycznia 2021 roku w sprawie
zabezpieczenia w budżecie na 2021 rok środków na przebudowę ul. Szkolnej
w Niekłaniu Wielkim,

• pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o prawidłowości

planowanej kwoty długu oraz uchwała w sprawie możliwości sfinansowania deficytu
budżetu planowego w uchwale budżetowej na 2021 rok,

• pismo z dnia 26 stycznia 2021 roku - uchwała Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

z dnia 25 stycznia 2021 roku, w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego dotyczącego szczepień przeciwko COVID-19,

• pismo Prokuratury Rejonowej w Końskich z dnia 26 stycznia 2021 roku,
• pismo z dnia 12 lutego 2021 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach

-wystąpienie pokontrolne,
• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie analizy danych zawartych

w oświadczeniu majątkowym pracownika wydającego decyzje administracyjne
z upoważnienia starosty,

• wniosek o udostępnienia informacji publicznej w sprawie eliminacji glifosatu
z żywności,

• pismo z Urzędu Miejskiego w Stąporkowie dotyczące wykazu dróg powiatowych,
do których gmina deklaruje współfinansowanie,

• dwa postanowienia ŚwiętokrzyskiegoKuratora Oświaty dotyczące pozytywnych opinii
w sprawie likwidacji Technikum Nr 2 im. Gen. Antoniego Piwowarczyka w Końskich

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich oraz
likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia nr 1 w Końskich wchodzącej w skład Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

PrzewodniczącyRady Powiatu przypomina, że stosownie do art. do art. 25c ust. 3 pkt 1 ustawy
o samorządzie powiatowym, Radni składają przewodniczącemu rady powiatu oświadczenia

majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku
podatkowym PIT za rok poprzedni w 2 egzemplarzach w terminie do końca kwietnia.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk złożył życzenia w związku

ze zbliżającymi się świętami Wielkanocnymi.

Ad.IS.
Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Powiatu.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXV sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

Przygotował(a): Iwona Cholewa

------------------ - -
przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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